
Z á p i s
ze 13. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 25.10.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
____________________________________________________
____
Přítomno: 6 členů zastupitelstva (omluven Krátký, Kuldan, Mičíková)
2 občané
Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce
3. Různé-plán zimní údržby, inventarizace, usnesení
4. Diskuse
5. Závěr
______________________________________________________________________
_____
1) Zahájení, schválení progamu jednání
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr. Pověřil zápisem místostarostu pana 
Smažíka a ověřovateli jmenoval pana Lva a pana Máchu. Dále předložil návrh programu 
jednání zastupitelstva obce a okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 6 hlasy program 
schválili.
U s n e s e n í č. 61/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 6 hlasy.
2) Plnění rozpočtu obce
V dalším bodě okomentoval starosta obce jednotlivé položky výdajů a příjmů obce k 
30.9.2007. Materiál byl předložen v předstihu zastupitelům. Zastupitelstvo obce vzalo 
informaci na vědomí.
3) Různé – plán zimní údržby, inventarizace, usnesení
1. Starosta informoval o ukončování smluv stavebního spoření s občany, zakládaných 
pro financování plynofikace obce a seznámil zastupitele a občany s průběhem. 
Zastupitelé vzali informaci na vědomí.
2. Byla zahájena příprava rozpočtu na rok 2008. Návrh rozpočtu bude předložen na 
příštím zastupitelstvu, jak informoval starosta pan Flígr.
3. Starosta přednesl příkaz k inventarizacím v roce 2007 (založen v příloze k zápisu).
Zastupitelé 6 hlasy schválili příkaz k provedení řádné inventarizace v roce 2007.
4. Starosta informoval o činnosti sdružení měst a obcí okresu Tábor, ve kterém Obec 
Dražice také je. Obec Dražice platí každoročně příspěvky a v současné době nemá z 
účasti žádné výhody. Starosta tedy navrhl vystoupit z tohoto sdružení.
5. Starosta informoval o tom, že předběžný nájemce nebytových prostor v čp. 134 dal 
výpověď z nájmu.
6. Starosta dále informoval o tom, že smlouva na pronájem tělocvičny s panem 
Zdeňkem Samcem bude uzavřena s TJ Dražice, neboť legislativa neumožňuje vztah 
mezi obcí a jiným subjektem, pokud jde o financování oprav.
7. Správce konkursní podstaty Ing. Valeš oslovil Obec Dražice s nabídkou odkupu 
lesních pozemků od úpadce pana Miloslava Hlaváče o výměru cca 45 000m2.



8. Starosta dále informoval o jednání s představiteli církve o zkulturnění prostoru kostela 
a bývalého hřbitova. Ať už co se týče doopravení fasády a střechy kostela, opravy či 
úpravy zdi oplocení, tak úpravy prostoru bývalého hřbitova.
9. Zastupitelé a občané byli seznámeni se studií na odkanalizování rodinných domů
podél komunikace na Meziříčí. Je to oblast, ze které odpady tečou do potoka a obec ve 
spolupráci s majiteli rodinných domů musí tuto problematiku řešit. Několik variant je 
závislých na financích. Nejdražší varianta je napojení na kanalizaci, ústící do čističky 
odpadních vod.
Tato varianta je odhadována na cca 1 milion korun. Podstatně levnější varianta je
vybudování domovní čističky odpadních vod. 10. Do konce roku 2008 je obec povinna 
mít zpracován 10-ti letý plán obnovy vodovodního řádu v obci. Na tuto obnovu je nutno 
tvořit finanční rezervu z vodného a stočného. Jak informoval starosta, v obcích obdobné 
velikosti jako Dražice, se vybírá stočné cca 15,- , 16,- i 18,- Kč/m3. V naší obci je to 9,50 
Kč, což je pod provozními náklady a obec jej musí dotovat. Zastupitelé vzali informaci na 
vědomí s tím, že rozhodnutí o zvýšení stočného padne na příštím zastupitelstvu. 
Zastupitelé dále také zváží účast ve skupině JVS. Pravděpodobně výhodnější by bylo 
uzavřít smlouvu přímo s VAKem.
11. Poslanecká sněmovna rozhodnutím č. 25 ze dne 9. října 2007 rozhodla o udělení 
znaku a praporu Obci Dražice.
12. Starosta požádal předsedy finanční a kontrolní komise o provedení kontrol a zápisů
z nich, neboť se blíží termín dílčího auditu obce.
13. Pan Mácha informoval o průběhu řízení povolení starých studen, vybudovaných 
před rokem 1980.
14. Místostarosta pan Smažík informoval, že bylo předáno vyhodnocení plynofikace 
Obce Dražice v řádném termínu na Fond životního prostředí. Závěr předaného 
vyhodnocení je, že obec splnila podmínky dotace.
15. Starosta pan Flígr seznámil přítomné s plánem zimní údržby obce, který se téměř
neliší od plánu na loňský rok.
U s n e s e n í č. 62/2007
ad 3) Zastupitelstvo obce schvaluje 6 hlasy příkaz k provedení řádné inventarizace 
v roce 2007.
ad 4) Zastupitelé 6 hlasy schválili vystoupení Obce Dražice ze Sdružení měst a 
obcí okresu Tábor.
ad 7) Zastupitelé 6 hlasy schválili záměr obce koupit lesní pozemky od úpadce 
pana Miloslava Hlaváče a pověřili starostu obce jednáním s konkursním 
správcem.
ad 15) Zastupitelé 6 hlasy odsouhlasili plán zimní údržby obce na rok 2007/2008 
ve stejném znění, jako plán zimní údržby v loňském roce.
4) Diskuse
V diskusi pan Mácha vznesl dotaz, proč není ve škole kroužek náboženství.
5) Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 20.45 hodin
Příští jednání zastupitelstva obce bude 22.11.2007 v 19.00 hodin
Zapsal: Lubomír Smažík
............................................................. ............................................................
ověřovatelé zápisu starosta obce


